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„Sport: …mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán nevelési, egészségi 
célból űznek, hanem benne szórakozást keresnek.” (A Pallas Nagy Lexikona, 

1897)

 • A gyerekek ösztönzése a magas szintű iskolai tanulmányokra, az
 egészséget biztosító és közösségi élményt nyújtó amatőr
 versenysport szépségének a hirdetése.

 • A gyerekek sporttevékenység által történő értelmi, erkölcsi,
 közösségi, nemzeti nevelése, személyiségüknek formálása.

A II. Kerület UFC egy önálló és saját értékrendszert képviselő és közvetítő 
labdarúgó egyesület, céljait az alábbiakban határozza meg.

 • A régi grundokat megidézve, mindenkinek lehetőséget biztosítani
 a szervezett sportjátékhoz.
 • A tehetséges gyermekek kiválasztása, sportági képzése, majd
 átadása nagyobb felvevő kluboknak, ezáltal esélyt adva nekik, a
 felnőttkori professzionális versenysport lehetőségére.
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Markóczy Csaba

Üdvözlettel,

Kedves UFC-s szülők és gyerekek,

Egyesületünk U15-ös, U13-as, és U10-es csapata pünkösdkor részt vett 
az ausztriai Wien Schwechat Cup-on. Pénteken reggel a három csapatunk 
külön busszal indult neki az útnak, a nem túl hosszú utazás után pedig 
hamar meg is érkeztünk. Délután nagyot sétálva – és egy ebéddel 
egybekötve – megnéztük Bécs magyar vonatkozású nevezetességeit. A 
torna regisztráció után elfoglaltuk a Bécs belvárosában lévő szállásunkat, 
amelyre semmi panaszunk nem lehetett. Szombaton reggel a 
svédasztalos és bőséges reggeli után indultunk el a torna megnyitó 
ceremóniájára, a stadionban lévő zászlós felvonulás nagyon látványos 
volt. Mivel az összes korosztály mérkőzései a schwechati sportcentrum 
pályáin voltak, ezért nagyon jó volt, hogy – a kiutazó szülők és testvérek 
mellett – a különböző csapataink is tudtak szurkolni egymásnak. A 
szombati mérkőzések után volt még időnk sétálni és fagyizni is a 
szállásunkhoz közel lévő Belvedere kastély parkjában. Vasárnap 
csapataink lejátszották a helyosztó mérkőzéseket, a torna záróünnepsége 
után élményekkel és sok mérkőzéssel a lábunkban indultunk haza. Úgy 
gondolom, hogy összességében ez egy jól sikerült, jól szervezett 
nemzetközi torna volt, ahová jövőre is elmegyünk majd. 
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Köszönjük a helyszíni szurkolást!
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Szombathelyen a Király SE ellen a védelmünk remekül működött, 
elöl pedig jól használtuk ki az első lehetőségeinket, nyertünk 2–0-ra.

Megérdemelt győzelem után megérdemelt pizza.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Az utolsó előtti fordulóban a Budaörs otthonában fantasztikus eredményt értünk el, 
nyertünk 2–0-ra. A srácok rendkívül motiváltak és fegyelmezettek voltak, 

a meccsterv tökéletesen ült.

Az utolsó fordulóban szinte hihetetlen módon az aranyéremért léptünk pályára az 
egész idényben kiemelkedő Gyirmót ellen. A meccs hajrájáig nekünk kedvezően 

alakult az eredmény, ám nem bírtuk el a nyomást. Fantasztikusan teljesítettünk 
egész szezonban, a végén nem tudtuk felrakni az i-re a pontot.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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A szezon utolsó meccse számunkra tét nélküli volt az ezüstérmes REAC ellen. 
A szünetben háromgólos hátrányban voltunk, ám a 92. percben szerzett góllal 

a vége 3–3 lett!

Agárdon tartottuk a szezonzáró bulinkat. Szinte mindenki eljött, 
és frenetikus hangulatú bulit csaptunk.
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– Ez a 12. szezonod a II. Kerület UFC-ben. Évek óta meghatározó tagja 

vagy a 2005/2006-os csapatnak. Hogy kerültél az UFC-be és a Kiemelt 

csapatba?

– A naptár szerint te vagy a csapat legfiatalabb tagja, hiszen 2006. 

december 24-én születtél. Ennek ellenére – Pados Marcival 

holtversenyben – te játszottad a legtöbb hivatalos nagypályás 

meccset. Mi a titkod, hogy ilyen sikeres vagy a fociban?

INTERJÚ BÉLAI BALÁZZSAL

– Először a Lurkó csapatban kezdtem meg az UFC-s karrieremet, aztán 

onnan kiverekedtem magamat a kiemeltbe. A testvéremmel, Bendivel 

érkeztem az UFC-be még a Lurkóba, és onnan pedig együtt felmentünk a 

kiemeltbe. Az UFC-ről egy Babérligetes fiú mesélt nekünk először.

– Szerintem a kulcsa az egésznek, hogy sikeres legyél valamiben az az, 

hogy higgyél magadban, meg próbálj meg kihozni mindent magadból, amit 

csak tudsz es törődj saját magaddal.

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Bélai Bali
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– Régen kicsit idegesített, de már egyáltalán nem. Az egyik pozitívum ezzel 

kapcsolatban az, hogy tud edzésre meg meccsre fuvarozni a 

jogosítványának köszönhetően.

– Sokan tudják, a testvéred, Bendi is ebben a csapatban játszik. 

Milyen érzés, hogy együtt focizhattok évek óta?

– Szerintem ez, hogy a Dáviddal ilyen jó barátok vagyunk olyan előnyöket 

jelenthet a pályán, mint például az összhangot. Volt is egy meccs az 

Újbuda ellen amikor 1-1 volt az állás, és egy szabadrúgás következett, Dév 

végezte el. Csak össze kellett néznünk és tudtuk, hogy a másik mire 

gondol. Laposan be is passzolta nekem a labdát, mert nem nagyon fogtak, 

és gól is lett belőle.

– Szentiványi Dévvel nagyon közeli barátokká váltatok a focinak 

köszönhetően. Mik az előnyei a pályán ennek a barátságnak?

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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2007/2008-ban születettek (Banka László)
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A Bicske elleni visszavágón biztosították be a srácok az Alsó-ház bajnoki címét.

A kiemelt bajnokságban egy jó iramú és férfias mérkőzésen játszottunk 
döntetlent a Soroksár csapatával.



11

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Egy jó iramú és színvonalas mérkőzés után a Kelen Sc ellen 
a jól megérdemelt ünneplés a tavaszi menetelésünk okán.

Az alsóházban először sikerült végre könnyed játékkal érvényesítenünk a papírformát.
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2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Közösen tekintettük meg a Magyar Kupa döntőjét.

Szombathelyre a Lurkó UFC-hez kapus nélkül érkeztünk.
NAgyszerű taktikai fegyelem és csapategység jellemzett minket.
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– Mit jelent számodra az UFC és a labdarúgás?

– Szia! 2014 talán életem legfontosabb éve volt. Ebben az évben lettem 
iskolás, és 2014 szeptemberében kezdtem el focizni az UFC-ben. Új, a mai 
napig számomra meghatározó közegekbe kerültem be, és a labdarúgás 
iránti elkötelezettségem is ekkor szilárdult meg. 

– Szia Professzor úr! Mi jut eszedbe arról, hogy 2014?

INTERJÚ GERECS MARCELLEL

– Nagyon nehéz szavakba öntenem, hogy mi számomra ez a két dolog. Az 
UFC az utóbbi évtized alatt nekem egyesült a labdarúgás fogalmával, 
ugyanis én nem futballoztam máshol. Nekem az UFC egy második család, 
a labdarúgás pedig az a szereplő az életemben, amely összeköt rengeteg 
barátommal, és egyben az UFC-vel is. A problémáim megoldójává is vált a 
foci, és a mindennapjaim egyik legfontosabb része.

– Alig tudok választani, minden emlékem valamiért különleges. Talán a 
tavalyi szezon utolsó hónapját választanám, amely élénkebben is él az 
emlékezetemben, mint például az első UFC-s kispályás mérkőzéseim, 
vagy amikor először vezettem ki csapatkapitányként a srácokat U14-ben.

– 10 év rengeteg idő. A szemünk előtt nőttél fel és lassan kész férfivé 
válsz. Biztosan sok emlék halmozódott már fel benned. Mire 
emlékszel vissza a legszívesebben?

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Gerecs Marci
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– Hatalmas Liverpool szurkoló hírében állsz. Mióta drukkolsz a 
csapatnak? Miért éppen ők?

– Szerinted ki volt az eddigi legjobb játékosa a Vörösöknek és miért? 
…és mit szóltál, ahhoz a hírhez, hogy Szobó odaigazol(t) ?

Tavaly májusban a csapat egy közösen meghatározott cél érdekében 
fantasztikus meccseket játszott, és felejthetetlen volt ennek a részesévé 
válni. A Lurkó UFC elleni 4-1-es győzelem, vagy a Prágai torna mind olyan 
emlékek, amelyekre szeretek visszagondolni, de továbbra is hiszem, hogy 
a legszebb élményeim még hátra vannak.

– Szívesen megnézném az összes Liverpool-meccset a történelemben, 
hogy erre a legpontosabb választ tudjam adni. Talán Gerrardot 
mondanám, aki szívét-lelkét kitette a pályán. Mindig is kiemelkedett a 
képességeivel, sok trófeát köszönhet neki a Liverpool. Szoboszlai Dominik 
pedig igen nagy meglepetés volt. A korábbi sajtóhírek miatt nem 
számítottam a leigazolására. Ennek ellenére talán minden eddiginél 
jobban szurkoltam Dominik egyéni sikereinek is, büszkeség tölt el minden 
sikeres csele, gólpassza, gólja és meccse után.

– Tényleg igazak azok a pletykák, hogy Hendo (Jordan Henderson) 
miatt választottad a 14-es mezszámot?  

– Természetesen minden kapcsolatnak vannak árny oldalai is, így 
elégítsd ki kérlek a kíváncsiságomat és a másik oldalról is mondj 
valamit…

– Édesapám 1982 óta szurkol a csapatnak, így a vörösök imádatában 
nőttem fel. Ha nincs ez a szerencsés családi vonal, akkor is lehet a 
Liverpoolt szúrom ki, egészen különleges az Anfield atmoszférája és a 
szurkolók hozzáállása a futballhoz.

– Az UFC-ben töltött időszak során többször is átéltem már 
hullámvölgyeket, amikor nem tudtam megfelelni a saját elvárásaimnak. 
Korábban volt, hogy a gyenge formám miatt, 2 évvel ezelőtt pedig a sok 
frusztráló és hosszú sérülés miatt éreztem azt, hogy a foci kevesebbet ad 
nekem, mint azt korábban tapasztaltam. Ezeken a problémákon 
szerencsére, ha idővel is, de sikerült átlépnem.

– Igen, Henderson a kedvenc focistám a mai napig. Már Gerrard távozása 
előtt is egy igazi vezér volt a pályán, majd csapatkapitányként mindig 
lehetett rá és a szívére számítani. 

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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-…és a sokrétűséged még itt nem ért véget. Engedj meg egy „Laci 
bá”-s kérdést. A Forma 1-t azért nézed, hogy az ebéd utáni szieszta 
meglegyen, vagy van más célja is?
-Nem is tudom megfogalmazni igazán, mi vonz a Forma 1-ben. Az autók, a 
helyszínek, a sebesség és a szép előzések mind arra késztetnek, hogy 
akár a vendég meccsekről hazafelé utazva, a buszon is bekapcsoljam és 
megnézzem a futamokat.
-Mik a terveid a labdarúgópályán és azon kívül? Hol/hogyan látod 
magad mondjuk 2 év múlva?
- A labdarúgásban a célom, hogy a futball mindig elkísérjen, bármilyen 
életfázisban is vagyok. Szeretnék konzisztensebben teljesíteni, és a 
felnőtt futball előtti utolsó időszakban a lehető legtöbb segítséget nyújtani a 
csapatnak. Minél több játékperc és ezzel meccstapasztalat mellett hosszú 
listám van azokról az elemekről, amikben fejlődni szeretnék. Az iskolában 
a továbbtanulás a cél, nem tudom még az irányt, de igyekszem sikeresen 
tanulni az utolsó két iskolás évemben. Barátaimmal a kapcsolatot 
tartottam, tartom, és a következő két évben is legalább ilyen szorosan 
tartani igyekszem.

-Mennyi is most a Rubik kocka kirakási rekordja? 2 éve 4 
másodperccel voltál elmaradva az akkori csúcstól. Sikerült ezen 
faragnod az elmúlt időszakban?

-Agatha Christie? Hercule Poirot? Film vagy inkább könyv? Mivel 
ragadott magával ez a karakter?

-Nagyjából most is ennyire vagyok lemaradva a világcsúcstól, de nem 
igazán sikerült az utóbbi két évben fejlődnöm. Remélem a nyár érkeztével 
a tanulás helyett többször bele tudom illeszteni a napjaimba a gyakorlást.

-Már néhány éve, hogy beleszerettem a krimikbe, és az első ilyen könyvek, 
amik a kezembe akadtak Agatha Christie könyvek voltak. Imádom Poirot 
piperkőc stílusát és a könyvek fordulatai mindig lekötnek. Krimikből 
egyértelműen a könyveket választom, de ha időm engedi a filmekre is 
nyitott vagyok.

-Szinte minden évben Görögország az úti cél, ha pihenésre vágytok a 
családdal. Ez „csupán” családi hagyomány, vagy az ottani történelem 
és kultúra iránti vonzalom csal „Hellászba” Titeket?
-Valóban, már több éve mindig Korfura utazunk a nyáron. Természetesen a 
görög kultúra (és a konyhakultúra ) is nagyon vonz, de a történelmi 
érdekességeit még nem fedeztem fel. Szerencsére most már a korfui 
ismerősök is odavonzanak minket a nyáron.

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

3.hely a külfőldi tornán.

Ausztria Bécs város nézés utáni megpihenés !
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Bajnok a BLSZ U15 csapatunk ! Pezsgőzés , ünneplés !

II.ker UFC 0-2 Tökéletes taktikával, magabíztos győzelem !
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INTERJÚ BENKŐ GELLÉRTTEL

- Mikor kezdtél focizni és hol ? 

- Kedvenc csapatod és játékosod ? 

- Kedvenc ételem egy jó amerikai sajtos hamburger és  kedvenc italom a 
jó hideg jeges limonádé.

- 6 éve kezdtem el focizni itt az II.ker UFC-be.

- Kedvenc italod és ételed  ? 

- Kedvencem csapatom a Manchester United és kedvenc játékosom 
meg Cristiano Ronaldo
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

szeretünk együtt lenni kiváló közösség !
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- Télen megkeresett a Budai Fc. voltál náluk próbajátékon mit 
gondolsz az átigazolásról  ? 
- Igen részt vettem náluk és jónak éreztem, de feleslegesnek érzem 
elmenni, mert jövőre nem   fognak feljutni az alapba és itt sokkal jobban 
érzem magam és az a legfontosabb, meg tavasszal 1-1 játszottunk  a 
Budai fc-vel, és nem is biztos hogy jobb csapat. 

- Az erősségem szerintem a passzolás és a pályán való látás. 
Gyengeségem a lövés. 

- Mi a kedvenc posztod? 

- Most hétvégén voltunk Ausztriában egy nemzetközi tornán és a 3. 
helyet sikerült megszereznünk és nagyon örültünk neki . Meccsek nagy 
részét jól megoldottuk és jó kis csapatépítő programok voltak. 

- Ki akivel legjobban kijössz a csapatban ? 

- Mi a pályán az erősséged és a hiányosságod  ? 

- A kiemelt bajnokságban remekül szerepeltek mit gondolsz erről   ? 

- Kedvenc posztom a belső védő.

- Minden tőlünk telhetőt megteszünk a kiemelt bajnokságban és a sok 
kitartó munka és motivációs futások meghozzák a gyümölcsét és 
próbáljuk ugyanezt folytatni jövőre is.

- Mindenkivel jól kijövök a csapatban , de ha egyet kéne mondanom, 
akkor az Zámbó Zacsi lenne.

- Voltatok egy nemzetközi tornán hogy szerepeltetek  ? 
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Benkő Gegi
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Ez pedig a Bevedere nagy tere. A szombati csoportmeccsekre 
készülve itt töltődtünk fel energiákkal!

A csoportban a harmadik helyezést értük el, a helyosztók után pedig összesítésben 
10.-ek lettünk. A tornán 2 győzelemmel, 1 döntetlennel és 2 vereséggel végeztünk 

akadozó játékkal.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Csapatunk a 3 napos kirándulás során valamennyi nevezetességet megnézett. 
Itt a Szent István-székesegyház előtt készült a csapatkép.

Bécsbe utazott az U13-as első csapatunk, ahol egy 16 csapatos nemzetközi 
tornán a 10. helyen végzett.



22

C
S
A
PA

TA
IN
K

2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Hazai pályán arattunk hatalmas sikert a közvetlen riválisaunk ellen. Csapatunk 8-1 
arányban múlta felül a Mészöly FS csapatát. A meccsen volt társaink is 

kint voltak, Bebe, Rodrigó és Marci.

Csapatunk a bronzmérkőzésen büntetőpárbajjal veszített a 0-0 után.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Hazai pályán arattunk hatalmas sikert a közvetlen riválisaunk ellen. Csapatunk 8-1 
arányban múlta felül a Mészöly FS csapatát. A meccsen volt társaink is kint 

voltak, Bebe, Rodrigó és Marci.

Hazai pályán magabiztosan nyert a második csapatunk a Barca Eschola ellen. 23-0
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INTERJÚ HÉGELY MÁTÉVAL

– Csapatodban meghatározó, fontos szerepet töltesz be. 
Melyik volt szerinted az idei szezon legnehezebb mérkőzése, 
legkeményebb ellenfele? Melyik volt szerinted az idei legjobb 
mérkőzése a csapatodnak és Neked? Miért?

– Szia Máté! Már ötödik évedet töltöd az UFC kiemelt 
csapatában igazolt játékosként. Hogyan érzed magad a 
csapatban? Miért jó az UFC-s családhoz tartozni? Melyik a 
legkedvesebb emléked az elmúlt időszakról?
– Nagyon jól érzem most magam, összeszokott csapat lettünk. Jó 
a közösség, a csapaterő, minden nap örömmel megyek edzésre. 
Az idei szezon utolsó bajnoki meccse a legkedvesebb emlékem, 
mivel most játszottunk a legjobban és még gólt is rúgtam:-)

– A bécsi nemzetközi tornán a Schwechat elleni meccs volt 
véleményem szerint a legnehezebb, mivel kompakt, gyors 
focit játszott az ellenfél és fizikálisan erősek voltak. 
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Újbudán játszotta a hónap egyik legjobb meccsét az első 
csapatunk, jó játékkal sikerült nyernünk 2-0-ra.



25

– A fizikális adottságaim és a pályán való látás az erősségei, 
illetve hogy csapatkapitányként jól összetartom a csapatot és 
irányítom a kommunikációt. A fejlesztendő területem a 
robbanékonyságom, szeretném ezt a következő idényben 
fejleszteni.

– Máté, szerinted mi a Te legnagyobb erősséged a 
fociban, miért? Továbbá véleményed szerint mi lehet a 
fejlesztendő területed?

A Grund FC elleni bajnoki mérkőzés örökre emlékezetes 
marad, mivel 3 gólós hátrányból álltunk föl és nyertünk a 
végén 4:3-ra. Ott az egész csapat egy emberként küzdve 
kiadta magából a maximumot.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Hégely Máté
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– A csapatodnak mi a legnagyobb erőssége, illetve mi 
lehet a gyengesége ami kevésbé megy?
– A csapat erőssége, hogy egységesek vagyunk, jóban-rosszban 
támogatjuk egymást. Mentálisan még fejlődnünk kell, a 
nemzetközi tornák egyelőre kihívást jelentenek számunkra. Úgy 
érzem, ott még nem tudjuk száz százalékosan azt nyújtani, mint a 
hazai bajnokikon.

– Mindegyik csapattársammal nagyon jól kijövök, Bana Laci és 
Milán a legjobb barátaim. Lacival nagyon jól megértjük egymást a 
pályán és a pályán kívül is. Milánnak nagyon szeretem a humorát.

– Ki, illetve kik a legjobb barátaid a csapaton belül? 
Miért?

– Mi a célod a fociban? Van elvárásod saját magadtól? 
(pl: Nb1-be eljutni, felnőtt szinten is játszani, Ádám 
bácsit megpróbálni bekötényezni stb.)
Most úgy gondolom, hogy hosszabb távon szeretnék focizni, 
egyelőre az UFC-nél képzelem el a jövőmet. Továbbra is 
megbízható, oszlopos tagja szeretnék maradni a csapatomnak.

– Willi Orban a kedvenc játékosom, mivel ugyanazon a poszton 
játszik, mint én. Higgadt, de kemény védő, akire az egész csapat 
támaszkodhat.

–  Ki(k) a kedvenc játékosod / példaképed a fociban? 
Miért pont Ő(k)?
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U11-es kiemelt csapatunk május elsején FTC Partnercsapati 
tornán vett részt, ahol változó játékkal szerepelt.

Rekord létszámmal vettünk részt a soron következő U10-11-es Bozsik tornán, 
Csillaghegyen. Mind a két csapatunk nagyon ügyesen játszott, nagyszerű gyakorlás volt!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U10-es kiemelt csapatunk is pályára lépett BKV Előre pályán, ahol 3 edzőmérkőzést 
tudott játszani. Mind a három mérkőzés jól sikerült, ügyesek voltak a gyerekek!

U10-es kiemelt csapatunk az Ausztriai , Schwechatban szerepelt egy több napos 
nemzetközi tornán, ahol rengeteg új tapasztalatot gyűjtve, végül a 6. helyen végzett!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U11-es kiemelt csapatunk edzőmérkőzést játszott hazai pályán az UDSE csapatával. A 
játékunk nem volt az igazi, de ennek ellenére is több biztató dolgot is mutattak a gyerekek!

Hónap játékosa: Nagy Kristóf - határozott védekezéséért
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– Mindenben kell még fejlődnöm, szerintem az egyik erősségem a 
gyorsaságom.

– Mit gondolsz, mi a legnagyobb erősséged és mi a fejlesztendő 
területed a fociban?

INTERJÚ REISZ TAMÁSSAL

– Nagyon jól érzem magam az UFC-nél, mert nagyon sokat lehet fejlődni, 
jó a közösség, a környezet és az edzők, akik kedvesek, viccesek és mindig 
lehet rájuk számítani. Első osztályos koromban kosárlabdázni kezdtem, 
ahol másodikban országos Kosárpalánta bajnok lett a csapatunk. De 
emellett a foci is mindig nagyon érdekelt, így mindenképp el szerettem 
volna menni egy nyári táborba. Ennek végén meghívást kaptam egy nyár 
végi edzőtáborhoz, ahol a versenycsapatokba válogatták gyerekeket - 
nem volt kérdés, hogy a kosárlabdát a focilabdára cseréljem.

– Több jó élményem van, pl. nagyon jó volt, amikor az egyik Bozsik tornán 
minden meccset megnyertünk. Kicsit más, de a labdarúgáshoz köthető az 
is, amikor életemben először kijutottam a Magyar Válogatott meccsére és 
élőben nézhettem meg, hogy játszanak és hogy nyernek meccset.

– Hogy érzed magad nálunk, hogyan kerültél az egyesületünkhöz?

– Mi az eddigi legszebb élményed ami a labdarúgáshoz köthető?

C
S
A
PA

TA
IN
K

2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

Reisz Tomi
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– Leggyakrabban középpályásként, illetve csatárként játszom és 
mindkettőt nagyon szeretem. Csatárnak azért jó lenni, mert itt vagyok a 
legközelebb ahhoz, hogy gólt szerezzek és nagyon szeretek gól lőni. 
Középpályásnak pedig azért jó lenni, mert onnan tudok előre menni gólt 
szerezni, illetve tudok segíteni a védekezésben is, mindkettő nagyon 
fontos a fociban.

– Ki a kedvenc játékosod és miért?
– Több kedvencem van, mindegyik másért, pl.: Roberto Carlos - mert 
hatalmas gólokat tudott lőni, Jude Bellingham - mert szuper cselei vannak. 
De a legnagyobb kedvencem Cristiano Ronaldo, akiit a fantasztikus játéka 
mellett a kitartásáért is nagyra becsülök, mert megmutatta, hogy szegény 
körülmények közül érkezve, szívműtéttel is lehet valaki a világ egyik 
legjobb játékosa. Nagyon kedves és sokat segít más embereknek is.

– Szerinted mi a csapatod legnagyobb erőssége és mi az ami egyelőre 
még kevésbé megy?

– A pálya melyik részén szeretsz a legjobban játszani és miért?

– Sok erőssége van a csapatunknak; jók vagyunk labdakihozatalban 
és sok a jó passz, a szögleteink is sokszor sikeresek. Viszont jobban 
oda kell figyelnünk egymásra, többet bíztatni csapattársainkat, 
jobban hinni a másikban és több tisztelettel lenni egymás iránt 
nehezebb helyzetekben is.
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

A Szent István elleni hazai meccsen végig mentünk előre, de ezen a 
napon nem alakultak jól a dolgok, így 2-0-ra kikaptunk.

A Műegyetem otthonából nagy nehezen, de elhoztuk mindhárom pontot (3-1), 
ami nagyban hozzájárult a 7. hely megszerzéséhez.
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

A Pestszentimre otthonában, remek hangulatú mérkőzéssel és 
pontszerzéssel zártuk a BLSZ I-et (1-1).

Az MLTC elleni szezonzáró már tét nélküli volt, de sikerült 
szép győzelemmel (3-2) búcsúzni.
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INTERJÚ TÓTH ÁBRISSAL

– 9 évesen igazoltál az UFC-hez. Miért ezt a klubot választottad?

– A Baráti Bőrlabdában kezdted a focit, mesélj az első évekről!
– Még az óvodában kezdtem el focizni, ahol délutánonként voltak edzések. 
Kicsit nehéz visszaemlékezni arra az időszakra, de azt tudom, hogy 
nagyon élveztem focizni a barátaimmal. Az edzőnk türelmesen kezelte az 
ovis csapatot, nyaranta egy hetes nyári táborban is részt vettem. 
Hétvégenként gyakran más óvodák ellen játszottunk minibajnokságokat, 
ami megadta a foci igazi érzését. Utána pár év kimaradt az általános iskola 
alatt, de aztán jött az UFC.

– Éppen diákolimpiát játszottunk, mikor az UFC-től megkérdezték, hogy 
lenne-e kedvem ennél a klubnál focizni. Én már ismertem az UFC-t, 
hiszen az iskola előtti nyáron egy hét focitáborban voltam itt. Általános 
iskolámtól könnyen megközelíthető volt és a házunkhoz is közel van, 
szóval minden szempontból tökéletes választásnak tűnt. Kicsi koromban 
nagyon megfogott, hogy milyen jó helyen van a pálya és milyen szép a 
kilátás. Mára már más szempontból is bebizonyosodott, hogy jó 
választás volt, mert rengeteg barátot ismerhettem meg, akikkel már több 
éve együtt focizok. Szerencsére nekem egyik edzőmmel sem volt 
problémám, mindenben segítettek nekem és néhánnyal máig nagyon jó 
kapcsolatot ápolok.
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

Az Unione ellen a vereség (0-2) ellenére is nagy élmény volt játszani.



35

– Cristiano Ronaldo. Ő volt az, aki miatt elkezdtem nézni a Real Madrid 
meccseit és így nagy szurkolója lettem a csapatnak. Ha leültem egy 
Real meccset nézni szinte mindegyiken gólt lőtt. Egyszerűen imádtam 
nézni, ahogy a bajnokságban vagy BL-ben ontja a gólokat, amik a Real 
Madrid sikereihez vezetett. Nagyon tetszett benne, hogy mindig 
kitartóan dolgozott és még a mai napig úgy edz, mint fiatalkorában. 
Bármelyik klubban játszott mindig szurkoltam neki, de neki 
köszönhetem, hogy Real Madrid szurkoló lettem.

– Ki a kedvenc játékosod és miért?

– Inkább támadó felfogású játékos vagyok, így a védekezés nem az 
erősségem, de azért próbálkozom kihozni a maximumot. Nagyon szeretek 
gólpasszt adni, illetve gólt lőni, vagy olyan labdákat adni, ami a csapatot 
gólhoz juttathatja. Szerintem az tesz különlegessé, hogy jól látok a pályán 
és jó labdákat tudok adni, amivel sok helyzet tudunk kialakítani. Utánpótlás 
éveim alatt rengeteg gólban játszottam szerepet és így a csapattársaimmal 
közösen nagyon szép sikereket tudtunk elérni. Erősségem még a 
pontrúgások elvégzése, vagy csak a sima beadások. Szeretem, ha nálam 
van a labda és én tudok osztogatni, de azért gólt is szívesen lövök. 

– Hogyan jellemeznéd a játékodat? Mi az, ami különlegessé tesz? 
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

Tóth Ábris
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– A legtöbb időt most a tanulásra fordítom, hiszen most érettségizem. 
Hétvégéket a barátaimmal vagy barátnőmmel töltöm. Hétköznap 
esténként online játszom a barátaimmal, ami jó kikapcsolódás a tanulás 
után. Szívesen hallgatok még zenét vagy nézek focimeccset a tv-ben. 

– Az egész szezonban 13 gólod és ugyanennyi gólpasszod van, 
vagyis rengeteg gólnak aktív részese voltál. Melyik a kedvenc gólod 
és gólpasszod és miért?
– A kedvenc gólom a Műegyetemi FC elleni, mikor egy remek támadás 
végén egy beadást követően a bal külsőmmel a hosszúba tudtam 
csúsztatni a labdát. Nem csak a befejezés miatt ez a kedvenc gólom, 
hanem az egész támadás felépítés gyönyörű volt. A kedvenc gólpasszom 
pedig a 43. sz. Építők SK ellen volt. Itt is remekül felépítettük a támadást és 
a tizenhatos vonalán voltam, mikor fél szemmel láttam, hogy érkezik Zümi. 
Én ballábas vagyok és pont a jobb lábamon volt a labda és a védő azt hitte 
rálövöm, de egy lábközötti passzal beindítottam Zümit, aki szép góllal 
befejezte az akciót. Nekem ez a kettő volt a legszebb, de nagyon sok szép 
emlékem van a góljaimról, illetve gólpasszaimról. 

– Nyáron felkerültél a felnőtt csapathoz és ősszel húzóembere voltál a 
második csapatnak. Tavasszal hol az első, hol a második csapatban 
szerepeltél. Hogyan értékeled az első felnőtt évedet, mennyire vagy 
elégedett magaddal és a csapattal?

– A focin kívül mivel foglalkozol, mit csinálsz szabadidődben?

– Az elején kicsit nehéz volt a beilleszkedés, de összességében én nagyon 
jól érzem magam. Ősszel jó eredményeket tudtunk elérni a második 
csapattal, amivel a 7. helyet megszereztük, amit „csak” meg kellett tartani, 
hogy bent tudjunk maradni. Őszi szezonban nagyon jól ment a játék és a 
csapaton belüli Ősz legjobb játékosa díjat meg is kaptam, amit nagyon 
köszönök a csapattársaimnak. Tavasszal lehetőségem volt bemutatkozni 
az első csapatban, ahol szerintem szintén nem ment rosszul a játék. A 
tavasz vége felé már csak a második csapatban szerepeltem, hogy együtt 
ki tudjuk harcolni a bentmaradást, de nagyon jó volt, hogy segíteni tudtam a 
csapatnak. Összességében szerintem nagyon jól alakult az első évem a 
felnőttek között. Mindkét csapat jól teljesített, bár voltak pillanatok mikor 
jobban kellett volna figyelnünk és simán nyerni kellett volna, de ilyen a foci 
és remélhetőleg jövőre már több tapasztalattal ezeket a hibákat orvosolni 
tudjuk. 
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

Nagy az öröm.

Megbeszélés a Bozsik után.
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

Fradi partnercsapati tornán jártunk, harmadikok lettünk.

BKV Liga tavaszi szezonban miénk az első két hely.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Edzés utáni pillanatok.

Kipipáltuk az idei szezon utolsó Bozsik Fesztiválját.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Vidáman várják a srácok, hogy kezdődjenek a mérkőzések.

Megnéztük a helyszínen a Magyar Kupa-Döntőt.
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Junior (Meggyes Balázs)

Az UFC szabadidős foci csoportjai a régi grundok hangulatát idézik, itt 
mindenkinek lehetősége van sportolni. A korosztályok szerint bontott 
Katica, Manó, Lurkó, Kölyök és Junior csoportokból később lehetőségük 
van a gyerekeknek az egyesületünk „kiemelt”, verseny csapataiba kerülni.

Szurkolói szemmel

Májusi brigád
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Kölyök (Kern Máté)

Pénteki jókedv

Az eső sem akadály
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Lurkó (Kass László)

Jó a csapat!

Ma nem mi szereztük a 
legtöbb gólt



44

C
S
A
PA

TA
IN
K

Manó (Wiest Dominik)

Ervin csodálatos cselei

Carlo a nagy bombázó
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Katica (Perjési Lionel)

Edzés előtti logikai játék

Gyakorlás az edzésen
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– Hálás vagyok, hogy az idősebbek 

akarást mondanám. Nagyon sokat 
köszönhetek Kercsó Ábel és Banka 
László edzőimnek, akik nagyon 
sokat segítettek abban, hogy idáig 
eljussak!

UFC-ben. Többek között a csapattal 

– Az UFC-ben rendhagyó módon 
szinte végig az idősebb korosztályú 

– Az elején természetesen nehéz volt megszokni az akadémiai 
környezetet és hiányzott is a megszokott csapat, de összességében jól 
éltem meg.

INTERJÚ BALOGH ÁRONNAL, AKI FONTOS TAGJA A MAGYAR U15-
ÖS VÁLOGATOTTNAK

csapatot erősítetted. Mik a legszebb 

– Közel öt évet töltöttél el az UFC-ben, majd 11 évesen a Vasas Kubala 
Akadémiára igazoltál. Milyen volt egy családias kis klubból akadémiai 
közegbe kerülni?

emlékeid a nálunk töltött évekből? 
Mit jelent számodra az UFC? Mi az, 

bizalmat. Sok szép emlék kötődik ide, 

amit itt tanultál meg, és ma is segít?

egyik kedvencem a nyári balatoni 
focitábor volt. Sokat tanultam az 

között játszhattam és megadták a 

való együttműködést és a győzni 

Klubunk, a II. Kerület UFC nevelőegyesületként határozza meg magát, ennek 

megfelelően az egyik feladatának tekinti az ambícióval rendelkező, ügyes 

játékosainak felvevő egyesületekbe, akadémiákba irányítását. Az "Én is UFC-s 

voltam…" rovatunkban korábbi játékosainkat szólaltatjuk meg, akik magas 

szintre jutottak a futballban vagy az élet más területén értek el szép sikereket.

ÉN IS UFC-S VOLTAM… (Ritz Balázs)
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Balogh Áron
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– Van olyan volt UFC-s csapattársad, akivel tartod a kapcsolatot?
– Igen, szerencsére van, Triz Berci unokatesómmal, aki nagy szerepet 
játszott az UFC-ben való fejlődésemben. Soós Barnival régóta nagyon 
jóban vagyunk és most már osztálytársam is. Borbély Misivel is a 
kezdetektől fogva jól kijöttünk egymással, nyaranként Balatonon szoktunk 
együtt nyaralni.

– A Vasasban milyen poszton számolnak veled? Hogy éled meg, hogy 
a saját korosztályod mellett az idősebbek között is fontos szerepet 
kapsz?
– Balszélső védőként, ami a személyes kedvencem, mivel itt ki tudom 
használni az erényeimet. Néha középpályásként is játszok, amikor épp 
nincs a poszton más játékos. Ebben az évben kerültem fel rendszeresen a 
nagyobb korosztályhoz, ahol a meccseken rendre sokat játszok, amit 
próbálok a legjobb teljesítményemmel kiérdemelni és élni a bizalommal.

ÉN IS UFC-S VOLTAM… (Ritz Balázs)
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Triz Bercivel
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– A posztomon Marcelo játékát szeretem a legjobban, a technikai 
képessége és a játék intelligenciája miatt.

– Mikor tudtad meg, hogy bemutatkozol a magyar válogatottban? 
Milyen érzés volt címeres mezben a Himnuszt hallgatni?

– Melyik híres futballista játékstílusára hasonlít leginkább a te 
játékod?

– Mi a célod, álmod a közeljövőre nézve a labdarúgásban?
– Elsősorban szeretnék bemutatkozni felnőtt szinten is egy nevesebb 
bajnokságban! A legnagyobb álmom pedig a válogatott és a BL-ben való 
bemutatkozás lenne!

– Először márciusban utazhattam a nemzeti csapattal Törökországba, 
mivel előtte sérült voltam hosszabb ideig. Nagyon megtisztelő érzés volt 
felhúzni a címeres mezt és pályára lépni.

ÉN IS UFC-S VOLTAM… (Ritz Balázs)
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